

Konformitätserklärung Declaration of Compliance

Endress+Hauser 

People for Process Automation

Company Endress+Hauser Wetzer GmbH+Co. KG, Obere Wank 1, 87484 Nesselwang
erklärt als Hersteller, dass die „Produktberührten Materialien“ der Produkte
being the manufacturer, declares that the “Product contact materials“ of the products

Product Temperature Switch Thermophant T
TTR35

Werkstoffgruppe Material group	Werkstoff Material	Verkaufsgruppe Order codes	Produktberührten Teile Product contact parts
Metalle Metals	316L ¹	TTR35: 070: DB, DL, DP, HL, LB, LL, MB, PG, PH, PL	Prozessanschluss, Schutzrohr Process connection, Thermowell

folgenden Europäischen Verordnungen entsprechen:
are in conformity with following European Regulations:

Regulations Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit
Lebensmitteln in Berührung zu kommen, Artikel 3, 15 und 17.
Regulation (EC) No. 1935/2004, on materials and articles intended to come into contact with food,
article 3, 15 and 17.

Verordnung (EG) Nr. 2023/2006 über die gute Herstellungspraxis für Materialien und Gegenstände die
dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
Regulation (EC) No. 2023/2006 on good manufacturing practice for materials and articles intended to
come into contact with food.

¹Metals and alloys used in food contact materials and articles (1st edition), Council of Europe.

Dies befreit den Abnehmer insbesondere nicht davon, selbst die Eignung unserer Produkte für den
beabsichtigten Verwendungszweck zu prüfen. Die Konformitätserklärung gilt ausschließlich für die
aufgeführten Produkte im Auslieferungszustand und ist gültig für das Inverkehrbringen bis zu 5 Jahren
nach dem Ausstellungsdatum.

This is to emphasis that the customer is obliged to test the products with regard to its suitability in the
application. This declaration of compliance is exclusively valid for the listed products in delivery status
and the validity of this document expires 5 years after the date of issue.

Nesselwang, 26.07.2016
Endress+Hauser Wetzer GmbH+Co. KG



Harald Hertweck
Managing Director



i.V. Bernd Kunert
Head of Division Quality Management